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§ 9 Beslutsärende: E-petition Fullstor idrottshall 
Bomhus 

Diarienummer: 23KFN214 

Expedieras till:  

Förslagsställaren 

Beslut  

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att avslå E-petitionen. 

Ärendebeskrivning 

En E-petition har inkommit till Kultur- och fritidsnämnden den 21 november 
2023. Förslaget som innebär att bygga en fullstor idrottshall i Bomhus ska 
behandlas i Kultur- och fritidsnämnden. Nämnden har att besluta om 
förslaget. 

Förslagsställaren önskar att Gävle kommun bygger en fullstor idrottshall i 
Bomhus. 

Livsmiljö Gävle förstår förslagsställarens önskemål och att en hemarena 
kan ge positiva känslor av tillhörighet för ett område. Bedömningen är att 
förutsättningar för att bedriva föreningsverksamhet inomhus i Bomhus finns 
och att närliggande fullstora anläggningar kan komplettera vid 
tävlingstillfällen på högre nivåer. Att anlägga en ny arena är kostsamt både 
på kort och lång sikt. Byggnationen är i relation till andra identifierade 
investeringsbehov inte prioriterad.  

Livsmiljö Gävle föreslår Kultur- och fritidsnämnden att avslå e-petitionen, 
men att Livsmiljö Gävle fortsätter bevaka ett framtida behov. 

Yrkanden 

Thomas Norrman yrkar följande: 

"Kultur- och fritidsnämnden föreslås besluta 

Att besvara e-petitionen. 
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Att uppdra åt sektor Livsmiljö att återkomma till nämnden med en 
investeringsplan för en fullstor idrottshall i Bomhus senast den 1 maj 2024. 

Sverigedemokraterna instämmer i att Bomhus, en av Gävles största 
stadsdelar, är i behov av en fullstor idrottshall. Då vi först måste se en tydlig 
investeringsplan och ett förslag till placering som är lämplig så är vårt 
förslag att sektor Livsmiljö ska återkomma till nämnden med förslag i 
enlighet med detta. Därav föreslår vi att e-petitionen nu besvaras men att 
sektorn samtidigt ges i uppdrag att återkomma med en tydlig plan. 

Vår förhoppning är att en tydlig plan som återkommer i maj kan hanteras i 
samband med kommande investeringsbeslut för kommande år, om 
majoriteten (S, C, KD, L och MP) också ställer sig bakom detta förslag. 
Vilket vi givetvis hoppas." 

Niclas Bornegrim (M) yrkar bifall till Thomas Norrmans (SD) yrkande. 

Lars-Erik Oxbacke (S) yrkar bifall till beredningens förslag 

Yttranden 

Helene Börjesson (MP) yttrar sig i ärendet. 

Beslutsordning 
 Ordförande ställer beredningens förslag mot Thomas Norrmans (SD) 
yrkande vilket godkänns av nämnden. Ordförande konstaterar att 
beredningens förslag bifallits. Votering begärs. 

Votering 
 Den som önskar stödja beredningens förslag röstar ja och de som önskar 
stödja Thomas Norrmans (SD) yrkande röstar nej. 

Resultat: 8 ja och 5 nej 
 

Ordförande konstaterar att beredningens förslag beslutas. 

Reservationer 

Thomas Norrman (SD) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 
 Niclas Bornegrim (M) reserverar sig till förmån för Thomas Norrmans (SD) 
yrkande. 
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Handlingar i ärendet 
• Tjänsteskrivelse - E-petition - Fullstor idrottshall Bomhus, dnr 

23KFN214-6 

• Yttrande - E-petition - Fullstor idrottshall Bomhus, dnr 23KFN214-7 

• Delegationsbeslut - Remittering av e-petition #267132 - Fullstor 

idrottshall Bomhus., dnr 23KFN214-5 

• Kartbilaga 1 till e-petition #267132 - Fullstor idrottshall Bomhus., dnr 

23KFN214-3 

• Kartbilaga 2 till e-petition #267132 - Fullstor idrottshall Bomhus., dnr 

23KFN214-4 

• Missiv - E-petition #267132 - Fullstor idrottshall Bomhus., dnr 

23KFN214-1 
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